
Format vragen raad 07-04-2020

Datum indienen: 19 mei 2020

Agendapunt: 3. voorronde 26 mei 2020

Onderwerp: 
Voorbereidende vergadering Jaarstukken gemeenschappelijke Regeling Park Lingezegen

Toelichting: indien nodig, toelichting/aanleiding vraag  

Vraag/vragen: kort en bondig formuleren, zo mogelijk met duidelijke verwijzing naar 
blz/paragraaf

1. Is het mogelijk om een inhoudelijke toelichting te krijgen bij het Jaarverslag 2019,
 bijvoorbeeld door de nieuwe directeur?

2. Is er een beeld van de ontwikkeling van het aantal gebruikers van Park LZ
3. Hoe anticipeert de parkorganisatie op het toenemend aantal fietsers in het park in 

verhouding tot wandelaars?
4. Is de Parkorganisatie tevreden over het honden-losloopbeleid en over de wijze 

waarop hondenbezitters uitwerpselen van hun dieren opruimen?
5. Hoe worden agrariërs, bedrijven, kennisinstituten betrokken bij het opstellen van 

een beheersplan? Is daarvoor een planning beschikbaar?
6. De raad heeft 1500K beschikbaar gesteld voor de aankoop van gronden. Deze 

worden nu in Q2 aangekocht voor 450K, zo lezen we. Wat gebeurt er met de 
resterende 1050K? Vallen die middelen vrij in de begroting van Overbetuwe?

7. Het Park is bedoeld voor bewoners van de omliggende gemeenten voor 
ontspanning tijdens werk etc. In de krant lezen we ook over plan om recreatie te 
bevorderen door middel van fietsenhuur. Is e.e.a. ook bedoeld voor bewoners van 
de deelnemende gemeenten?

Indiener/fractie: Dennis Janssen, CDA

Antwoord(en) college:

1. De nieuwe parkdirecteur, Sven van Rijswijk, zou een presentatie komen geven tijdens de 
politieke avond 26 mei as. Door de corona maatregelen gaat dit helaas niet door. Zodra de 
maatregelen dit weer toelaten zal hij de raad bijpraten over alle ontwikkelingen binnen het 
park. Verder nodigt de raadsleden ook graag uit in het park voor een toelichting op de 
ontwikkelingen binnen het park. Bij vragen mag er altijd telefonisch contact met hem 
worden opgenomen.

2. Het algemene beeld is dat we zien dat het aantal bezoekers en gebruikers van het park is 
toegenomen. Dit komt overeen met het feit dat de basisuitrusting is afgerond. Concrete 
aantallen worden niet bijgehouden door de parkorganisatie. Cijfers van Landerij de Park 
geven bijvoorbeeld wel aan dat zij op korte termijn al naar bezoekersaantallen van 
100.000 bezoekers gaan. 

3. Bij de aanleg van alle wandel- en fietsverbindingen is rekening gehouden met de 
gebruikers van de diverse doelgroepen zoals wandelaar, fietsers, skeelers, ruiters etc. De 
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paden bieden ruimte genoeg voor de diverse gebruikers. Verder zien we dat de verbinding 
tussen Schuytgraaf en Elst centrum veel gebruikt wordt als doorgaande fietsroute. Deze 
route is meegenomen in de strooiroute van de gemeente Overbetuwe. Verder is de 
parkorganisatie scherp op locaties waar meerdere gebruikersgroepen samen komen om 
vroegtijdige overbelasting te voorkomen. Dit heeft de aandacht van de BOA van park 
Lingezegen. 

4. Voor wat betreft het honden-losloopbeleid worden de beleidsregels vanuit de gemeente 
Overbetuwe in acht genomen. Uitvoering hiervan is destijds gezamenlijk met de 
gebruikersraad uitgewerkt. Op de website van het park staan de gedragsregels voor 
gebruikers met honden vermeld. Hier staat het opruimen van hondenpoep ook bij 
genoemd. Verder heeft het onderwerp loslopende honden de volledige aandacht van de 
BOA van park Lingezegen. Er zijn bij de parkorganisatie ook geen meldingen bekent 
specifiek over het opruimen van uitwerpselen. 

5. Er ligt een beheerplan uit 2015. In 2020 volgt een update van dit beheerplan. Bij het 
opstellen van dit plan en bij de uitvoering worden inderdaad agrariërs, bedrijven en 
kennisinstituten en deelnemende partijen betrokken. De planning is dat in 2020 het 
beheerplan 2.0 is afgerond en vanaf 2021 de uitvoering hiervan kan starten.

6. Zodra de grondaankoop is afgewikkeld zal een voorstel worden voorbereid om het 
restbedrag te laten vrij vallen. Hierbij zal ook gekeken worden er er wellicht in de lijn met 
het bestedingsdoel nog nazorgbudget aangehouden dient te worden.

7. De fietsverhuur zal worden opgepakt en uitgevoerd door vooral lokale partijen. Park heeft 
hierin een faciliterende rol. De fietsverhuur richt zich op alle gebruikers van het park, dus 
ook de bewoners van de deelnemende gemeenten als deze behoefte er is. 

Technisch of politiek?

In deze uitzonderlijke situatie mag je zowel technische als politieke vragen via 
dit format stellen, over de geagendeerde onderwerpen. Verzoek is wel om per 
agendapunt een formulier te gebruiken, dan is het wat eenvoudiger bij het 
betreffende agendapunt te plaatsen. 

Wanneer stel ik een vraag?
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De raad heeft recht op alle informatie die hij nodig heeft om zijn taak goed uit te 
voeren. Dat is een belangrijk recht. Aan de andere kant is het ook wel belangrijk 
jezelf af te vragen welke informatie je echt nodig hebt. 

Vooropgesteld: als je een raadsvoorstel of nota niet begrijpt, en daarom geen 
besluit kunt nemen, dan moet je natuurlijk een vraag stellen! Gaat het om een 
detail dat je niet begrijpt, dan kun je afwegen of het nodig is de vraag te stellen. 

Een goed criterium voor jezelf om langs je technische vraag te leggen die je van 
plan bent in te gaan dienen: zal het antwoord op de vraag een verschil maken in 
mijn besluit om voor of tegen het voorstel te stemmen? M.a.w.: als ik antwoord 
A krijg stem ik voor, als ik antwoord B krijg stem ik tegen? Als dit niet het geval 
is, en het antwoord er dus niet wezenlijk toe doet, dan hoef je de vraag niet te 
stellen! 

Indienen vragen

Uiterlijke termijn indienen vragen: dinsdag 24 maart 10 uur, via 
griffie@overbetuwe.nl

Antwoorden college

De antwoorden van het college worden uiterlijk 1 april naar de griffie gestuurd. 
De griffie zal deze bij de betreffende agendapunten publiceren. 
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